
Saksliste og referat SU-SMU  

  

Skien videregående skole   

  

Skoleår: 2022/23 Møtedato: 27. okt 2022 
 

Roller i SU-SMU    Navn   

Leder (elev)   Mathias Emanuel Aas 

Nestleder (elev)  Ole Sven Ulrich Dornhauer 

Andre elevrepresentanter   Tommy Ly Hoang, Yasmina Nicoline Risinggård, Nea 

Ekre Dalsegg, Ann Kristin Kise 

Rektor/skolelederrepresentant   Stein Thomas Tusvik  

Ansattrepresentant(er)   Bente Sjøboden (forfall) 

Taran Høyer 

 

Skoleeierrepresentant   Heidi Roland Vik 

Representant 
skolehelsetjenesten  

  

  

Det skal føres referat fra alle møter i SU-SMU.   
Saksliste og referat lagres med skolens navn og møtedato i kanalen Referat og 
informasjon i Teamet OF-SU-SMU. Frist: Seinest 1 uke etter møtedato.  
I referatet skal det komme tydelig fram hvem som får ansvar for å følge opp en sak, med 
tidsfrist.  
Jf rutinen har rektor ansvar for at saksliste og referat også gjøres tilgjengelig på skolens 
hjemmeside.  
 

Til stede: 

Saksnr   Saksliste   Referat med ansvar og frister   

SMU-saker (saker som omhandler læringsmiljø)  

Fast sak   Rektor informerer om 
oppfølging av saker fra 
forrige møte, hvordan er 
innspillene fra SU-SMU 
fulgt opp?   

  

1_22/23  Hva er SU/SMU? 
Årshjul 

  

Heidi gjennomgår presentasjon av SU/SMU med de 
oppgavene som er der. 

2_22/23  Valg   
  

Mathias leder og Ole nestleder 

3_22/23  Elevundersøkelsen  Elevundersøkelsen blir gjennomført på skolen i 

nov/des. Svar blir gjennomgått første møte etter 

nyttår. 



4_22/23  Saker fra elevrådet Kommunikasjon internt på skolen var viktig sak på 

elevrådssamling. Kommunikasjon mellom elever og 

lærere/ledelse fungerer ikke alltid. Det blir satt opp 

møter initiert av elevrådet om hva som kan og bør 

forbedres. Oversikt over hvem som gjør hva. Det er 

gjort endringer på noen områder som ikke er blitt 

kommunisert godt nok – søplebøtter og skap er 

eksempler. 

 

Det oppleves også som et problem at det er mange 

vurderinger på samme tid. 

 

Kan lærere planlegge sammen for å forbedre det. Det 

er et mål å forbedre dette på skolen, men det er 

problematisk da mange lærere er i flere grupper. 

 

Elevmedvirkning. Nøtterøy vgs har en egen side på 

skolens webområde. Det er ønske fra elevrådet å ha 

dette også på Skien vgs. 

 

Ruskonferanse i Sandefjord. Ole skal prøve 

opplegget for serien Rus (episode 1) i klassen sin. 

Det er ønske at det blir gjort et opplegg på skolen 

knyttet til rus. Hvordan skal vi jobbe med dette 

sammen på skolen. Elevrådet tar saken videre. 

  
5_22/23 Ryddeordning Det må tas en runde i klasserom om hvordan det skal 

være. Det er problem med søplekasser som står 

lenge. Byggdriftere tar en runde med merking og 

opplæring når det er klart. Søplekasser med 

sanitærposer er fjernet på doene – det er ønske om at 

dette settes opp igjen. 

   

   

SU-saker (saker som omhandler det fysiske miljøet, mer administrative tema)  

 1_22/23 Klima   Det er ulik temperatur på ulike rom. Det er ønske om at 
dette blir gjort bedre. Det oppleves som dårlig inneklima. 

  
  
 

 


